
Od mala jsem se účastnila všech akcí jako pomocná síla, karnevaly, lyžařské výcviky, adaptační 

kurzy, kulturní akce všeho typu. Cesta však nebyla úplně přímá, jako střední školu jsem 

vystudovala obor podnikání, dále VOŠ ve stejném oboru. Po narození prvního syna jsem 

věděla, že dětský svět je ten, ve kterém chci být. Psychosomatický vývoj dítěte, jeho myšlení, 

fantazie, dětská hra, jak dítě leze, má vliv na to, jaký bude v matematice, propojenost je 

neuvěřitelná. To vše byly zajímavé informace a já se proto rozhodla tuto problematiku více 

poznat studiem. Po narození druhého syna jsem začala studovat obor Předškolní a 

mimoškolní pedagogika v Hradci Králové. Zároveň jsem si udělala licenci skupiny D na 

trénování dětí ve florbalu, jelikož pohyb a sport je nedílnou součástí vývoje dítěte. Mám ráda 

pobyt venku, procházky v lese a aktivní prozkoumávání světa kolem nás. Mezi mé záliby patří 

lyžování, kynologie, hasiči, tvoření a muzika. Nejvíce v této práci miluji dětskou upřímnost a 

radost, jejich hra je hlavní náplň dne, je to čas, kdy se děti vzdělávají a rozvíjejí a já mám ráda 

pohled na tu fantazii v jejich očích. Jak řekl J. A. Komenský: „Takový je příští věk, jak jsou 

vychovaní příští jeho občané“ a jsem ráda, že můžu být součástí tohoto procesu. Vždyť o 

šťastné a spokojeném dítě jde nám všem. 


